



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

**The Central Bank warns consumers to be aware of malicious calls and text messages of a fraudulent nature**

**المصرف المركزي يحذر العملاء من اتصالات هاتفية ورسائل نصية احتيالية**

Date: 7 March 2019

التاريخ: 7 مارس 2019

The Central Bank of the UAE (CBUAE) warns consumers to be aware that there are malicious phone calls and text messages claiming to be from CBUAE, which are of a fraudulent nature. CBUAE advises not to disclose any information about their bank accounts or any other banking information to the caller.

يحذر مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، العملاء ويحثهم على التنبه من تلقي أي اتصالات هاتفية ورسائل نصية تدعي أنها من المصرف المركزي. كما يشدد المصرف على عدم الإفصاح للمتصل عن أية معلومات متعلقة بحساباتهم المصرفية.

The public should be aware that CBUAE never contacts persons or businesses to inform people that their credit or debit card is blocked. The Central Bank of the UAE reminds consumers of the importance of protecting their bank account information and credit/debit cards from fraud and unauthorized use.

ويؤكد المصرف المركزي عدم تواصله مع الأفراد أو الشركات عبر اتصالات هاتفية ورسائل نصية لإعلامهم أنه تم إيقاف بطاقتهم المصرفية. أخيراً، يندرج مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي العملاء بأهمية حماية المعلومات الخاصة بحساباتهم المصرفية وبطاقات الائتمان من عمليات الاحتيال أو العمليات غير المصرح بها.

-Ends-

-انتهى-